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P  R  O  T  O  K  Ó  Ł         Nr XVI/2011 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  29 grudnia  2011 r. 
         

           Na 15 radnych na Sesji RG obecni byli wszyscy radni. 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Eugeniusz Krzyżanowski – Wójt Gminy Zwierzyn 

2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

3. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

4. Wiesława Kowalewska – Inspektor d/s budownictwa, gospodarki przestrzennej  w UG 

5. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG 

6. Rajmund Jarzębski – Kierownik GZOPO w Zwierzynie 

7. Sylwia Markiewicz – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Zwierzynie 

8. Krystyna Krzyżanowska – Kierownik GOPS w Zwierzynie 

9. Maria Szpiganowicz – Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Górkach Noteckich 

10. Marek Szeligiwicz – Dyrektor PSP Gościmiec 

11. Sołtysi wsi wg załączonej do protokółu listy obecności. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XVI zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wręczenie gminnych stypendiów za szczególne osiągnięcia w zakresie edukacji, kultury i 

sportu . 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdania komisji stałych i wnioski do dalszej pracy. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Interpelacje i zapytania sołtysów. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zwierzyn na rok 2012, 

b) przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Zwierzyn na 2012 rok, 

c) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 rok, 

d) zmiany uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej Rady Gminy Zwierzyn i 

ustalenia jej składu osobowego, 

e) przyjęcia Gminnego programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2012 rok, 

f) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 rok, 

g) zmiany uchwały dotyczącej ustalenia wzorów deklaracji podatkowych, 

h) uchwały budżetowej na 2012 rok Gminy Zwierzyn: 

1. przedstawienia projektu uchwały budżetowej, 

2. odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady, 

3. odczytanie opinii regionalnej izby obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej, 

4. dyskusja nad projektem uchwały budżetowej 

5. głosowanie nad uchwałą budżetową, 

i) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn na lata 2012-2019, 

j) zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok. 
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11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zamknięcie XVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

1. Otwarcie XVI zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 10
10 

otworzyła Stefania Sierocińska 

przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn i stwierdziła, że na 15 radnych na sali obrad 

obecnych jest 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności radnych oraz 

zaproszonych gości stanowią załączniki do protokółu.  

 

Następnie przewodnicząca powitała radnych oraz zaproszonych gości. 

         

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

           Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn przedstawiła proponowany porządek obrad 

XVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn, zadając jednocześnie pytanie, czy są propozycje 

odnośnie dokonania zmian w proponowanym porządku obrad.  

 

Nie zgłoszono zmian do porządku obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

              Radny Jacek Podsiadło zgłosił wniosek dot. przyjęcia protokołu z poprzedniej Sesji 

Rady Gminy Zwierzyn bez jego odczytywania. Innych wniosków w tej sprawie nie było. 

Wniosek radnego Jacka Podsiadło został przyjęty jednogłośnie, za którym głosowało 15 

radnych. 

 

4. Wręczenie gminnych stypendiów za szczególne osiągnięcia w zakresie edukacji, 

kultury i sportu . 

 

             Stefania Sierocińska przewodnicząca rady Gminy Zwierzyn poinformowała, że 

zgodnie z uchwałą Nr XXIX/227/2005 Rady Gminy Zwierzyn z dnia 29 listopada 2005 r. 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych opiniuje udokumentowane wnioski o 

przyznanie stypendiów, a stypendia przyznaje Wójt Gminy. 

              

Wojciech Rojek przewodniczący komisji oświaty, kultury, zdrowia i spraw socjalnych RG 

odczytał protokół nr 14/2011 z posiedzenia komisji z dnia 12 grudnia 2011r., na którym 

zostały zaopiniowane wnioski o przyznanie stypendiów dla: Macieja Lepiato, Wojciecha 

Szyniec, Dominika Zakrzewskiego, Radosława Bortnowskiego, Adama Gniewczyńskiego i 

Jakuba Lepiato. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy wręczył stypendia 6 osobom, które zostały pozytywnie 

zaopiniowane przez komisję do przyznania stypendiów za 2011 rok.  

 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

            Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w 

okresie międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 
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Stefania Sierocińska otworzyła dyskusję . Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, wobec czego 

przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 5. 

 

6. Informacja przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych  

      w okresie międzysesyjnym. 

 

            Stefania Sierocińska przewodnicząca RG przedstawiła informację o działaniach 

podjętych w okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 6. 

 

7. Sprawozdania komisji stałych i wnioski do dalszej pracy. 

 

Zdzisław Czajka przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn przedstawił 

sprawozdanie z działalności komisji za 2011 rok (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, że każda kontrola i wszystkie wnioski powinny 

być przedstawione na sesji RG do zaopiniowania Radzie,  która ma prawo się z nimi zgodzić 

lub nie. Stwierdził, że odnośnie niektórych informacji z posiedzeń udzielanych na sesjach RG 

przez komisję rewizyjną kwestionował co niektóre wnioski tej komisji i uważa, że bardzo 

słuszne były jego uwagi. Jego zdaniem lapidarne sprawozdanie świadczy, że komisja działała 

dla siebie, a nie dla Rady. Uważa, że nad każdym sprawozdaniem powinno być głosowanie, 

co nie było robione. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG stwierdziła, że przewodniczący komisji 

przedstawiał sprawozdania z posiedzeń na sesjach RG i dzisiaj przedstawił całoroczne 

sprawozdanie, które będzie przez Radę przyjmowane. 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 

przedstawił sprawozdanie z działalności komisji za 2011 rok (sprawozdanie w załączeniu do 

protokołu). 

 

Wojciech Rojek przewodniczący komisji oświaty, kultury, zdrowia i spraw socjalnych RG 

przedstawił sprawozdanie z działalności komisji za 2011 rok. 

 

Edward Podsiadło przewodniczący komisji rolnictwa i ochrony środowiska przedstawił 

sprawozdanie z działalności komisji za 2011 rok. 

 

Jacek Warchał przewodniczący komisji bezpieczeństwa publicznego i ochrony 

przeciwpożarowej RG przedstawił sprawozdanie z działalności komisji za 2011 rok 

(sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zapytała, kto jest za tym, żeby nad przyjęciem 

sprawozdania komisji rewizyjnej głosować osobno. 

 

„Za” propozycją przewodniczącej RG odnośnie osobnego głosowanie nad przyjęciem 

sprawozdania komisji rewizyjnej było 15 radnych. 
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Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała pod głosowanie przyjęcie sprawozdania z 

działalności komisji rewizyjnej RG za 2011r. pod głosowanie. „Za” głosowało 12 radnych, 

„wstrzymało się” od głosu 2 radnych (M. Rachańska, Z. Czajka), „przeciw” był 1 radny M. 

Gniewczyński. 

 

Następnie przewodnicząca RG poddała pod głosowanie przyjęcie sprawozdań pozostałych 

komisji stałych Rady Gminy Zwierzyn. „Za” przyjęciem głosowało 14 radnych, „przeciw” 

był 1 radny M. Gniewczyński. 

 

Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, że radni powinni glosować nad sprawozdaniami i 

wnioskami każdej komisji osobno. 

 

 8. Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Wojciech  Rojek wnioskował o zainteresowanie się stanem dróg w Górkach Noteckich – 

skrzyżowanie Cmentarnej i Kurowskiej oraz  Kolonii Santockiej (zwłaszcza okolice posesji 

pana Bezgębluka), gdyż po deszczu ich stan jest tragiczny. 

 

Mirosław Gniewczyński odniósł się do wniosku zgłoszonego przez radnego Wojciecha Rojka 

odnośnie skrzyżowania dróg Cmentarnej i Kurowskiej informując, że w piśmie od ZDP w 

Strzelcach Krajeńskich otrzymał informację,  że zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami z UG 

Zwierzyn ZDP miał wylać kawałek asfaltu i  zamontować studzienki odpływowe, których nie 

będą czyścić, ponieważ my zobowiązaliśmy się, że będziemy odprowadzać wodę z ul. 

Cmentarnej. Dlatego wniosek w tej sprawie kierują do UG, twierdząc, że jeżeli urząd  uzna to 

za stosowne to, żeby przeczyścił odpływy do  zamontowanych studzienek. 

 

Zdzisław Czajka przedstawił propozycje do nowego Statutu Gminy Zwierzyn: 

 interpelacje i wnioski składać na piśmie do przewodniczącego RG, które to radni i 

wójt otrzymywaliby wraz z materiałami rozsyłanymi na sesje RG, 

 odpowiedź udzielana byłaby na sesji w punkcie – odpowiedzi na interpelacje i wnioski 

zgłoszone na poprzednich sesjach, 

 Rada na sesji zadecyduje o zasadności wniosku, czy do bezwzględnej realizacji, czy 

do realizacji w późniejszym terminie, czy wniosek należy odrzucić (uzasadniając to). 

 

Mirosław Gniewczyński stwierdził, że po każdej kontroli powinien być spisany protokół, 

zgodnie z terminem i wnioski w nim zawarte skierowane do RG, która decyduje o zasadności 

wniosków. 

 

Edward  Podsiadło stwierdził, że drogi gruntowe są w złym stanie w całej gminie, wskazując 

na dziury w asfalcie w miejscowości Sarbiewo od sklepu ABC do stawu. 

 

Wojciech Rojek wnioskował, żeby na przyszłość zadbać o posypywanie piaskiem drogi z 

Przyłęgu do Górek Noteckich, gdyż zapomniano o niej już teraz podczas pierwszego śniegu, a 

drogą tą odbywa się dowóz dzieci do szkoły. 

 

Stefania Sierocińska wnioskowała o opróżnienie śmietnika koło Ośrodka Zdrowia w 

Zwierzynie. 

 

 

9. Interpelacje i wnioski sołtysów. 
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Tadeusz Soszyński  sołtys sołectwa Sarbiewo zgłosił wniosek mieszkańców Sarbiewa, żeby 

wystąpić do Starostwa Powiatowego w Strzelcach Krajeńskich o ustawienie na drodze w 

Sarbiewie od jeziora do granicy miejscowości w stronę Sławna znaku drogowego 

ograniczającego ruch do 40 km/h z uwagi na zbyt szybką jazdę pojazdów ciężarowych  

(wniosek zgłoszony wyłącznie pisemnie). 
 

Janusz  Lessnau sołtys sołectwa Górecko: 

 zwrócił się o udzielenie informacji, na jakim etapie jest sprawa budowy sali wiejskiej 

w Górecku, 

 zapytał, jakie są plany odnośnie obecnej sali mieszczącej się w budynku  po byłej 

szkole, gdyż był on przekazany wraz z pomieszczeniami gospodarczymi radzie 

sołeckiej, a po uruchomieniu przedszkola część pomieszczeń zostało udostępnionych 

na ich potrzeby. Obecnie, kiedy przedszkole nie istnieje zdaniem rady sołeckiej 

pomieszczenia powinny powrócić na ich stan (nadmienił, że nigdy nie otrzymał 

formalnego  pisma, że cokolwiek im się odbiera), 

 stwierdził, że mieszkańców sołectwa niepokoi fatalny stan dróg w Górecku, które z 

braku środków w 2011r. nie były remontowane, 

 w imieniu mieszkańców  prosił o informację, czy UG ma jakiś konkretny pomysł na 

pozyskiwanie funduszy z zewnątrz (wszystkie wnioski zgłoszone wyłącznie 

pisemnie). 

 

10. Podjęcie uchwał w sprawach. 

 

a) przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zwierzyn na rok 2012, 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn stwierdziła, że na sali obrad 

obecnych jest 15 radnych. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zwierzyn na rok 2012 pod głosowanie. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr 

XVI/70/2011 w załączeniu do protokółu).  

 

b) przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Zwierzyn na 2012 rok, 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 

 

Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, że niektóre punkty działalności komisji są przez 

kilka lat stałe. Zaproponował, żeby komisja rolnictwa i ochrony środowiska  w swoim planie 

działalności na 2012 r. ujęła przy punkcie sytuacja w rolnictwa w gminie Zwierzyn 

informację na temat ilości gospodarstw ogółem, ilości gospodarstw produkcyjnych, ich klasę, 

jak wygląda sprawa dopłat obszarowych, dopłat do paliwa. 

 

Edward Podsiadło przewodniczący komisji rolnictwa i ochrony środowiska RG Zwierzyn 

poinformował, że zaproponowana tematyka zostanie ujęta w miesiącu kwietniu w punkcie 3 

planu pracy. 
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Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Zwierzyn na rok 2012 pod 

głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

radnych ( Uchwała Nr XVI/71/2011 w załączeniu do protokółu).  

  

c) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 rok 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 rok pod głosowanie. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr 

XVI/72/2011 w załączeniu do protokółu).  

 

d) zmiany uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej Rady Gminy Zwierzyn i 

ustalenia jej składu osobowego  
 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że swego czasu podjęliśmy uchwałę w 

sprawie powołania komisji doraźnej Rady Gminy Zwierzyn i ustalenia jej składu osobowego, 

w której określiliśmy sobie horyzont czasowy. Wniosek o akceptację wzoru herbu nie został 

jeszcze zaopiniowany, dlatego proponujemy projekt uchwały, w którym wydłuża się okres 

pracy komisji do 30 czerwca 2012r. 

  

Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, że w związku, iż nie mamy herbu i nie mamy 

uchwalonej flagi, nie możemy na razie nic dalej zrobić. Wniósł o odstąpienie uchwalania 

projektu uchwały w powyższej sprawie i odsunąć to do czasu wyjaśnienia się sprawy herbu. 

 

Andrzej Wiśniewski stwierdził, że w poprzedniej uchwale zapisany był termin 31.12.2011r. i 

dlatego dzisiaj wprowadzam zmianę do uchwały. Jeżeli na początku stycznia 2012r. 

otrzymam informację  o herbie, to komisja dalej będzie mogła pracować. 

 

Radny Mirosław Gniewczyński zgłosił rezygnację z pracy w komisji doraźnej ds. 

opracowania Statutu Gminy Zwierzyn. 

 

Radny Wojciech Rojek stwierdził, że ułatwia nam życie fakt, że komisja doraźna będzie nadal 

pracowała. 

 

Stefania Sierocińska zadała pytanie, czy radny Mirosław Gniewczyński nadal podtrzymuje 

rezygnację z pracy w komisji doraźnej. 

 

Radny Mirosław Gniewczyński potwierdził, że podtrzymuje rezygnację, gdyż sprawa herbu 

może trwać jeszcze długo i nie jest za przesuwaniem terminów w nieskończoność. 

 

Przewodnicząca RG poddała rezygnację radnego Gniewczyńskiego pod głosowanie. „Za” 

głosowało 6 radnych (R. Wąsik, P. Herner, L. Leśniewska, M. Rachańska, M. Gniewczyński, 

J. Warchał), „przeciw” było 8 radnych, „wstrzymał się” od głosu 1 radny Sebastian Hanys. 

 

Andrzej Wiśniewski zaproponował, żeby dzisiaj nastąpiło wycofanie projektu uchwały, a na 

następnej sesji RG podjąć uchwałę w sprawie zmiany osobowej komisji doraźnej. Stwierdził, 

że ma wątpliwości, czy jeżeli dzisiaj nie zostanie podjęta uchwała, to automatycznie z dniem 



 

7 

 

1.01.2012r. uchwała obowiązująca w tej sprawie wygaśnie. Zaproponował skontaktowanie się 

z mecenasem i poprosił o chwilę przerwy  w obradach. 

 

Stefania Sierocińska zarządziła 10 minut przerwy w obradach. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG o godz. 11
50

 wznowiła obrady i oddała głos 

sekretarzowi gminy. 

 

Andrzej Wiśniewski poinformował, że po zasięgnięciu opinii w powyższej sprawie od radcy 

prawnego uchwała w sprawie powołania komisji doraźnej Rady Gminy Zwierzyn i ustalenia 

jej składu osobowego z dniem 1.01.2012r. nie przestaje obowiązywać, mimo nie utrzymania 

terminu. Jeżeli dzisiaj nie będziemy głosować nad przygotowanym projektem uchwały 

sytuacja komisji doraźnej będzie nadal umocowana prawnie do swojej pracy. Stwierdził, że 

czuje się zobowiązany do przygotowania na najbliższą sesję projektu uchwały w sprawie co 

najmniej zmiany składu osobowego lub jeżeli będzie taka wola Rady projektu uchwały w 

sprawie uchylenia obecnie obowiązującej uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej 

Rady Gminy Zwierzyn i ustalenia jej składu osobowego. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała pod głosowanie wniosek radnego 

Mirosława Gniewczyńskiego w sprawie zdjęcia z porządku obrad dzisiejszej sesji projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej Rady Gminy 

Zwierzyn i ustalenia jej składu osobowego.  

„Za” zdjęciem z porządku obrad projektu uchwały głosowało 8 radnych, „przeciw” było 7 

radnych (S. Sierocińska, T. Pajtel, J. Podsiadło, E. Podsiadło, W. Rojek, J. Warchał,                    

P. Herner). 

Przewodnicząca RG poinformowała, że punkt 10d zostaje zdjęty z porządku obrad. Kolejne 

podpunkty punktu 10 od litery e otrzymują kolejność o jeden wyżej. 

 

e) przyjęcia Gminnego programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2012 rok 

      

Wojciech Rojek przewodniczący komisji oświaty, kultury, zdrowia i spraw socjalnych RG 

przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2012 rok (opinia nr 70/2011 w 

załączeniu do protokołu). 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 

przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2012 rok (opinia nr 68/2011 w 

załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2012 rok pod głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr XVI/73/2011 w załączeniu do 

protokółu).  

 

f) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 rok 
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Wojciech Rojek przewodniczący komisji oświaty, kultury, zdrowia i spraw socjalnych RG 

przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 rok (opinia nr 71/2011 w załączeniu do protokołu). 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 

przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 rok (opinia nr 69/2011 w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 rok pod 

głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

radnych ( Uchwała Nr XVI/74/2011 w załączeniu do protokółu).  

 

g) zmiany uchwały dotyczącej ustalenia wzorów deklaracji podatkowych  

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że na poprzedniej sesji w sprawie 

ustalania wzorów deklaracji podatkowych wkradł się mały błąd polegający na wadliwym 

określeniu terminu składania deklaracji. Poprawnie podatnik ma obowiązek składania 

deklaracji do 31 stycznia każdego roku podatkowego, poprzednia uchwała zawierała zapis do 

15 stycznia każdego roku podatkowego. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia wzorów deklaracji podatkowych pod 

głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

radnych ( Uchwała Nr XVI/75/2011 w załączeniu do protokółu).  

 

h) uchwały budżetowej na 2012 rok Gminy Zwierzyn: 

1. przedstawienia projektu uchwały budżetowej 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała, że błędy w projekcie uchwały, które 

zostały zgłoszone podczas dyskusji na posiedzeniu komisji oraz wymagane przez regionalną 

izbę obrachunkową zostały skorygowane, autopoprawki naniesione. 

 

2. odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady 
 

Zdzisław Czajka przewodniczący komisji rewizyjnej odczytał opinię w sprawie uchwały 

budżetowej na 2012 rok Gminy Zwierzyn (opinia nr 65/2011 w załączeniu do protokołu). 

 

Wojciech Rojek przewodniczący komisji oświaty, kultury, zdrowia i spraw socjalnych 

odczytał opinię w sprawie uchwały budżetowej na 2012 rok Gminy Zwierzyn (opinia nr 

62/2011 w załączeniu do protokołu). 

 

Edward Podsiadło przewodniczący komisji rolnictwa i ochrony środowiska odczytał opinię w 

sprawie uchwały budżetowej na 2012 rok Gminy Zwierzyn (opinia nr 64/2011 w załączeniu 

do protokołu). 
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Jacek Warchał przewodniczący komisji bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej odczytał 

opinię w sprawie uchwały budżetowej na 2012 rok Gminy Zwierzyn (opinia nr 63/2011 w 

załączeniu do protokołu). 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 

opinię w sprawie uchwały budżetowej na 2012 rok Gminy Zwierzyn (opinia nr 66/2011 w 

załączeniu do protokołu). 

 

3. odczytanie opinii regionalnej izby obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej 

 

Ligia Kowalczyk Piątek skarbnik gminy odczytała uchwałę nr 643/2011 z dnia 1.12.2011r. 

RIO w Zielonej Górze w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały 

budżetowej na 2012r. wraz z uzasadnieniem oraz możliwości finansowania deficytu budżetu 

w 2012r. Gminy Zwierzyn ( kserokopia uchwały w załączeniu do protokołu). 

 

4. dyskusja nad projektem uchwały budżetowej 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję. 

 

5. głosowanie nad uchwałą budżetową 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie uchwały 

budżetowej na 2012 rok Gminy Zwierzyn pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr XVI/76/2011 w 

załączeniu do protokółu).  

 

i) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn na lata 2012-2019 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn na lata 2012-2019 

pod głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

radnych ( Uchwała Nr XVI/77/2011 w załączeniu do protokółu).  

 

j) zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy zapoznała ze zmianami wprowadzonymi do projektu 

uchwały.  

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały  w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok 

(opinia nr 67/2011 w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr XVI/78/2011 w 

załączeniu do protokółu).  
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11 .Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych i sołtysów. 

 

Wójt Gminy Eugeniusz Krzyżanowski na początku podziękował radnym za przyjęcie budżetu 

Gminy Zwierzyn na 2012 rok. Następnie udzielił odpowiedzi informując, że:  

 śmietnik przy ośrodku zdrowia w Zwierzynie zostanie opróżniony,  

 zgłaszane wnioski dotyczące dróg powiatowych  zostaną przekazane do Zarządu Dróg 

Powiatowych w Strzelcach Krajeńskich, 

 w sprawie odśnieżania poinformował, że ZDP nie planował puścić żadnej piaskarki, 

będziemy w tych sprawach monitować, 

 za stan skrzyżowania ul. Cmentarnej i Kurowskiej odpowiada ZDP Strzelce 

Krajeńskie. W miesiącu styczniu rozstrzygnięty zostanie przetarg na żwirownię, będą 

wpływy z dzierżawy, wówczas pomyślimy o wykonaniu skrzyżowania we własnym 

zakresie. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 10. 

 

12. Wolne wnioski i informacje. 
 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn przekazała wszystkim obecnym 

na sesji życzenia noworoczne. 

 

13. Zamknięcie XVI zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

           Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy Stefania 

Sierocińska o godzinie 12
35  

zamknęła obrady XVI zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn.  

 

 

 

        Protokółowała:                                                         P r z e w o d n i c z y ł a:       

 Inspektor ds. obsługi RG                                  Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 

 

   Marzena Kaczmarek                                                   Stefania Sierocińska 

 

 

 


